

Silap faham loghat Sarawak

TANGGAL 12 April 2005 merupakan satu kenangan manis yang tidak dapat aku lupakan, buat pertama kalinya aku menjejaskan kakiku di Bumi Kenyalang. Pada mulanya, sangkaan aku Bumi Kenyalang merupakan salah satu tempat yang tidak membangun tapi sangkaan-ku meleset sama sekali.

Masih kedengaran lagi keriang kanak-kanak dan keriuhan penduduk kampung menyambut rombongan para peserta program bakti siswa dari UPM. Bunyi paluan kompong masih hangat kedengaran di telinga-ku, aku merasakan seperti bermimpi tapi itulah sebenarnya realiti yang aku alami.

Seramai 67 peserta dari UPM ditempatkan di Kampung Meranek, Semarahan

Aktiviti yang tidak dapat aku lupakan adalah sewaktu aku melawat ke Kampung Budaya. Selama aku hidup 22 tahun aku tidak pernah melihat lelaki hensem hanya memakai cawat. Aku siap bergambar lagi untuk disimpan sebagai kenangan.

bagi menayakan Program Bakti Siswa di kampusng tersebut. Walaupun terdapat perbezaan budaya dan adat resam tapi aku melihat rakan-rakanku yang lain dapat menyesuaikan diri dengan suasana yang tidak di jangka sama sekali.

Sewaktu aku di sana aku dapat mempelajari serba sedikit budaya masyarakat Sarawak dan melihat pertunjukan kebudayaan secara 'live' dari belia Kampung Meranek merupakan saat yang menyeronokkan.

Hubungan kami dengan keluarga angkat amat rapat dan mesra, sehinggakan aku menjadikan rumah keluarga

angkatku seperti rumah aku sendiri. Walaupun terdapat sedikit masalah bahasa, tetapi aku tidak mengalami masalah untuk menyesuaikan diri.

"Kitak orang sangat baik, sik lawa..." kata seorang makcik di kampung itu. Pada mulanya salah seorang rakanku agak 'blur' kerana tersalah faham maksud yang ingin disampaikan oleh makcik tersebut.

Rupa-rupanya apa yang cuba disampaikan oleh makcik itu ialah "Awak semua sangat baik, tak sombong..." Apa lagi, legalah hati rakan-ku itu yang pada sangkaannya makcik itu mengata-

kan dia tidak cantik.

Aku merasakan amat beruntung sekali mendapat keluarga angkat yang amat menyayangi diriku seperti keluarga mereka sendiri. Tidak dapat dibayangkan, Ibu angkatku hampir-hampir menjodohkan aku dengan anaknya tapi apakah daya, hatiku sudah dimiliki.

Namun begitu, hubungan kami tetap terjalin mesra, walaupun hajat ibu angkatku tidak kesampaian.

Aktiviti yang tidak dapat aku lupakan adalah sewaktu aku melawat ke Kampung Budaya. Selama aku hidup 22 tahun aku tidak pernah melihat lelaki hensem hanya

memakai cawat. Aku siap bergambar lagi untuk disimpan sebagai kenangan.

Di situ, aku dapat melihat pelbagai jenis rumah yang didiami oleh pelbagai kaum di Sarawak dan aku dapat mencuba pelbagai jenis permainan tradisional Sarawak.

Setiap pertemuan mesti adanya perpisahan, itulah lumrah alam yang terpaksa ditempuhi setiap insan. Aku tidak dapat menahan sebak sewaktu aku ingin melangkah kaki meninggalkan Kampung Meranek yang banyak meninggalkan kenangan manis.

Aku masih mendamba-

kan kasih sayang dan senyum keramahan keluarga angkatku serta warga Kampung Meranek. Namun apakah dayaku aku harus pergi untuk meneruskan perjuanganku sebagai seorang pelajar.

Jika diberi peluang ingin sekali aku kembali ke Kampung Meranek yang penuh dengan nostalgia. Tapi yang pastinya, aku tidak akan datang bersendirian. Pada waktu itu aku akan membawa keluarga dan suamiku kerana bimbang ibu angkatku masih menaruh harapan untuk menjadikan aku sebagai menantunya. -Eerza

